
 

        

Protokół nr XX/V/20 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 25 czerwca 2020 r.  

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:07.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana Romana 

Kaczmarczyka, Skarbnika Gminy Panią Wiolettę Drangowską, Radcę Prawnego Panią Irenę 

Brzozowską, Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Zbigniewa Łopusiewicza, pracowników 

UMiG oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych, nieobecni: brak. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XIX/IV/20 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

28 maja 2020 r. Radni głosowali imiennie, przyjęli protokół jednogłośnie, 15 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu w formie dotacji celowej; 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok; 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2020-

2030; 

d) w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach 

prawa  handlowego;  

e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy;  

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpa-

dów komunalnych; 

g) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  

Lądek-Zdrój;  

h) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki 

tej  opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik; 

i) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami; 

j) w sprawie zmiany uchwały nr LV/354/2018 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 28 

marca 2018 r.  w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkanio-

wym zasobem  Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2022"; 



 

 

 

k) w sprawie wniosku do Samorządu Województwa Dolnośląskiego o wyznaczenie miejskich 

obszarów funkcjonalnych; 

l) w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Lądka-Zdroju; 

ł) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji "Planu Gospodarki Niskoemi-

syjnej dla Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2020"; 

m) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta i Gminy  

Lądek-Zdrój; 

n) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny; 

o) w sprawie sprostowania błędów pisarskich w Statucie Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Informacja nt. Przygotowania Gminy Lądek-Zdrój do sezonu letniego. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                                                                                                               

                                                                                                          
Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawiła propozycję zmian w porządku 

obrad. Złożyła wniosek aby w części II w punkcie 1 z porządku obrad wykreślić podpunkt d)  

rozpatrzenie projektu chwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego oraz aby zmienić kolejność podejmowania 

uchwał w taki sposób, żeby projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzyma-

nia czystości i porządku na terenie Gminy Lądek-Zdrój był rozpatrywany przed projektem 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru 

odpadów komunalnych. 

Głos w sprawie zmiany porządku obrad zabrała również Radna Pani Dorota Łakucewicz. 

Zgłosiła wniosek aby w części II w punkcie 1 z porządku obrad wykreślić również podpunkt 

m) rozpatrzenie projektu chwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

z mieszkańcami Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. Radna wyjaśniła, że w jej ocenie ww. projekt 

uchwały nadal wymaga poprawek. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Radnej Doroty Łakucewicz; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 15 radnych; 7 głosów „za”; 6 głosów „przeciw”; 2 głosy 

„wstrzymujące się”. Rada Miejska Lądka-Zdroju przegłosowała wniosek o uwzględnienie w 

zmianie porządku obrad wykreślenia podpunktu m).  

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 15 radnych; 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przegłosowała zmianę porządku obrad.  

 

Część II. 

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu w formie dotacji 

celowej 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśniając czego będzie dotyczyć inwestycja realizo-

wana wspólnie z Powiatem.   



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/131/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka –Zdroju Roman Kaczmarczyk. Odniósł się do danych wynikają-

cych z audytu Spółki LUK. Wyjaśnił, że niezależna kontrola wykazała, że nie pokryto w cało-

ści wkładu finansowego – są to długi mieszkańców lokali zarządzanych przez LUK. Wyni-

kiem porozumienia między Prezesem Spółki a Burmistrzem jest decyzja, aby Gmina pokryła 

brakującą część kapitału początkowego Spółki, przy jednoczesnym cofnięciu prolongaty na 

podatek od nieruchomości. Jednocześnie Burmistrz zaznaczył, że powyższa decyzja została 

zweryfikowana przez Radę Nadzorczą Spółki.  

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz. Złożył wniosek, aby w związku z tym że pro-

jekt uchwały był przedmiotem burzliwej dyskusji przegłosować imiennie kto z radnych jest za 

przekazaniem środków finansowych do Spółki.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła najpierw o zabranie głosu Przewodniczącego Ko-

misji ds. Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk  poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały.  

W sprawie wniosku Radnego Sławomira Walentynowicza głos zabrała Pani Prawnik Irena 

Brzozowska. Wyraziła opinię, że moment podejmowania uchwał na sesji, nie przewiduje 

składania tego typu wniosków, nie jest to objęte porządkiem obrad.  

Głos w tej sprawie zabrał również Radny Łukasz Mróz. Wyraził opinię, że mimo iż kwota 

dofinansowania dla Spółki jest duża, warto aby radni mieli na uwadze trudne okoliczności, 

jakie towarzyszyły tworzeniu Spółki.   

Głos w tej sprawie ponownie zabrał Radny Sławomir Walentynowicz. Zaznaczył, że Komisja 

ds. Gospodarczych wyraziła tylko opinię o ww. projekcie uchwały. Zdaniem Radnego, nie 

powinno być tak, że Gmina spłaca długi, które są wynikiem niekompetencji niektórych pra-

cowników.  

O udzielenie głosu poprosił również Radny Leszek Pazdyk. Wyraził opinię, że przekazane do 

Spółki LUK środki pozwolą lepiej funkcjonować Spółce, Gminie i będzie to z pożytkiem dla 

lokalnej społeczności.  

Głos zabrał Radny Tomasz Stuła. Poinformował, że zgadza się z tym, co powiedzieli wcze-

śniej Radny Łukasz Mróz i Radny Leszek Pazdyk. Zwrócił uwagę również na fakt, że Gmina 

cyklicznie przekazywała środki na tzw. zadania bieżące wykonywane przez ZBK.   

O udzielenie głosu poprosił Radny Artur Dobrzyński. Zapytał, czy jeśli Spółka zostanie dofi-

nansowana zacznie wykonywać prace na rzecz mieszkańców komunalnych, ponieważ jego 

zdaniem nie wywiązuje się z tego dostatecznie.  

Głos jeszcze raz chciał zabrać Radny Sławomir Walentynowicz. Przewodnicząca Rady Miej-

skiej Lądka-Zdroju przypomniała, że radny może w jednej sprawie zabrać głos dwa razy. 

Głos zabrał Burmistrz Lądka –Zdroju. Podsumowując temat zapewnił, że wpłata jest wpłatą 

ostateczną, jednorazową i  Spółka nie będzie już dokapitalizowana. Poinformował również, że 

Spółka zaczęła generować zyski.  



 

 

 

O udzielenie głosu w innej sprawie poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Zapytał o kwo-

tę wprowadzoną autopoprawką w wysokości 25 000,00 zł; którą Gmina będzie musiała zapła-

cić z tytułu opłaty sądowej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że sprawa autopoprawki została już przedys-

kutowana na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawką, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/132/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2020-2030 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały wraz z przedstawioną autopoprawką. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/133/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu za-

warcia umowy dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju.  

Burmistrz przedstawił czego dotyczy projekt uchwały. Wyjaśnił że chodzi o zawarcie umowy 

z Tauronem na wydzierżawienie działki o powierzchni 3 m2. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/134/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Lądek-Zdrój 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

przedstawił główne założenia dotyczące bloku uchwał dot. gospodarki odpadami.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk przedstawił autopoprawkę 

do projektu uchwały. Poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawką, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/135/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru od-

padów komunalnych 

 



 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk przedstawił autopoprawkę 

do projektu uchwały. Poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawką, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/136/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

g) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawki tej  opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju. 

Burmistrz wyjaśnił, że ustawa dopuszcza odstąpienie od zawierania umów na odbiór 

odpadów z budynków niezamieszkanych, co pozwoli na generowanie mniejszych kosztów. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych przedstawił propozycję zmiany w projekcie 

uchwały, w § 4, polegającą na zmniejszeniu stawki z tyt. kary za niesortowanie odpadów do 

kwoty 50,00 zł.  

Przystąpiono do głosowania imiennego nad poprawką, w głosowaniu wzięło udział 15 rad-

nych; 10 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przegłosowała wprowadzenie zmianę w projekcie uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

12 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/137/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

h) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/138/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

i) w sprawie zmiany uchwały nr LV/354/2018 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 28 

marca 2018 r. w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem  Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2022" 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania imiennego nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/139/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

j) w sprawie wniosku do Samorządu Województwa Dolnośląskiego o wyznaczenie 

miejskich obszarów funkcjonalnych 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, wyjaśniając po krótce czego dotyczy projekt uchwały.  



 

 

 

Głos w sprawie podziału Powiatów na tzw. ZIT-y zabrał również Przewodniczący Rady Po-

wiatu Pan Zbigniew Łopusiewicz informując, że taki sam projekt uchwały będzie rozpatry-

wany na Radzie Powiatu.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/140/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

k) w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Lądka-Zdroju 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczących Komisji, na 

posiedzeniu których procedowano projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/141/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

l) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2020 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczących Komisji, na 

posiedzeniu których procedowano projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/142/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. Po wznowieniu obrad 

przystąpiono do rozpatrzenia kolejnych projektów uchwał. 

ł) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/143/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 



 

m) w sprawie sprostowania błędów pisarskich w Statucie Miasta i Gminy Lądek-Zdrój 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XX/144/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

W związku z tym, że znajdujemy się w okresie pandemii Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman 

Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności 

między sesjami w formie pisemnej. W materiałach, które otrzymali radni, Burmistrz Lądka-

Zdroju szczegółowo przedstawił efekty swojej działalności omawiając pracę poszczególnych 

wydziałów Urzędu Miasta i Gminy i bieżące sprawy Gminy. 

 

Pytanie do poprzedniego sprawozdania zadał Radny Pan Łukasz Mróz. Zapytał o 

kamieniołom w Lutyni.  

Pan Burmistrz przedstawił jak układa się współpraca z nowym właścicielem kamieniołomu i  

na czym a tej chwili polega jego działalność. 

 

Kolejne pytanie zadała Radna Pani Dorota Łakucewicz. Zapytała komu z pracowników 

Urzędu wypłacono nagrody w czerwcu.  

Burmistrz Lądka-Zdroju wymienił osoby, którym przyznano nagrody za dodatkową pracę.  

 

Głos zabrał Radny Pan Sławomir Walentynowicz, który poprosił o rozszerzenie sprawozdania 

o informacje z przebiegu wideokonferencji członków Ehtty.  

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił najważniejsze wątki z przebiegu konferencji.  

 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek w kilku punktach 

przedstawiła bieżące sprawy ze swojej działalności miedzy sesjami.  

 

 

4. Informacja nt. Przygotowania Gminy Lądek-Zdrój do sezonu letniego. 

Radni po zapoznaniu się z informacją nt. Przygotowania Gminy Lądek-Zdrój do sezonu let-

niego nie mieli uwag. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych. 

 

 



 

 

 

6. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata  

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

 

  

 

 

   

 

 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 25-06-2020 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   25 czerwca 2020 r. 

 


